
Pan Bogusław Dębski: „Chodzi mi o budowę – kontynuację drogi do Łap. Jest tam 

tzw. „wąskie gardło”, już na terenie miasta Białystok – rondo przy jednostce. Po 

skończonej inwestycji ruch na pewno wzrośnie. Czy plany budowy tej drogi są w 

jakikolwiek skoordynowane z władzami miasta Białystok, ponieważ należałoby 

przebudować ten węzeł komunikacyjny. Proszę o przedstawienie docelowego 

rozwiązania, chciałbym to zobaczyć. 

Druga sprawa – utrzymanie trwałości projektu e-zdrowie. W tej branży zmiany 

postępują na tyle szybko, że uważam, że należy przewidzieć w RPO środki na 

doskonalenie tego systemu. Bardzo proszę o rozważenie tego. Myślę, że tu dobrym 

przekaźnikiem będzie Departament Zdrowia. Należałoby dokonać inwestycji w ten 

projekt.” 

 


